
 

 

 

DEN NORSKE KIRKE 

Rissa felles menighetsråd 

 

MØTEREFERAT 

 

Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Møterom Blåheia på rådhuset. Inngang innerst i hesteskoen. 

Møtedato: 24. januar 2024  

Tid:  kl. 18:00 

 

• Ord for dagen: Beate 

• Mat: Beate 

 

Disse møtte:  

Helena Sørensen, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Jens Ola Nyheim, Finn Yngvar Benestad, Beate 

Rønning Vågen, Katharina Moe Dahle, Vigdis Schei, Gunn Heidi Husby Lian, Irene Dypvik og 

Ingunn Aarseth Høivik. 

Forfall: Frode Askjem (det lyktes ikke å skaffe vara for ham).  

Gjest: Anne Hovstein Furunes (sak 01/24) 

 

Vi startet møtet med: 

• Godkjenning av referat fra møtet 28. november 2023 

• Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Følgende ordinære saker var til behandling: 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

01/24 Misjon i hagen  

02/24 Menighetsmøter vinteren 2024  

03/24 Godkjenning av plan for offerformål i kirkene i 2024 Gudstjenesteplan med 

offerformål 

04/24 Regler for bruk av kirkens klokker Utkast til regler 

05/24 Årsmelding 2023 for Rissa felles menighetsråd. Kortversjon Utkast til årsmelding 

06/24 Oppnevning av diakoniutvalg  

07/24 Oppnevning av medlemmer til menighetsbladets redaksjon  

08/24 Oppnevning av styrer i blomsterfond. Hasselvika og Rein  
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   

 

1. Hva rører seg i kirkeutvalgene? 

• Hasselvika: Har hatt møte etter at kommunestyret i budsjettbehandlingen sa nei til 

å finansiere reparasjon av en yttervegg på kirka. Kirkeutvalget vil sende ny søknad til 

kommunestyret, og fellesrådet har oppfordret kirkeutvalget til å prøve å skaffe til veie 

en del penger selv. Prosten har bidratt med honoraret han fikk for å lese 

juleevangeliet på Prinsen hotell (15 000 kr), så det er en liten startkapital. Skifte av 

ytterkledning på en vegg med nye vinduer er kostnadsberegnet til 832 000 kr.  

Jens Ola spør om det er rett at vi skal bruke menighetsrådets eller kirkeutvalgets 

innsamlede midler til rent vedlikehold av kirkebyggene. Det er kommunalt ansvar å 

holde kirkebyggene ved like.  

• Fines: Har hatt møte med konstituering. Beate er leder for kirkeutvalget.  

• Rissa og Rein: Møte 8/1. Solveig Brørs valgt til leder, Anita Setter sekretær. 

Kirketirsdagene: 1. tirsdag i måneden: Supertirsdag, 2. tirsdag: Barnesang med 

kveldsmat, 3. tirsdag: Te På Tirsdag, 4. tirsdag: Kirkemiddag med barnesang. 30 var 

til stede på den første kirkemiddagen 23. januar. Babysang er også flyttet til 

tirsdager, på formiddagen. Vi får muligens besøk av visesangeren Tore Thomassen i 

Rissa kirke tirsdag 20. februar. Han blir i så fall en del av Te På Tirsdag.   

• Stadsbygd: Samling for kirkeverter 19. januar, 20 stk. kom. Gikk gjennom 

instruksen for kirkeverter, satte opp folk til alle gudstjenestene. Skal skrive årsrapport 

30. januar. Taco-middag førstkommende torsdag.  

• Frengen: Skal ha møte i morgen, og hadde møte før jul.  

• Ramsvik: Kommet i gang med kveldsmat og baby-sang, 11. januar, godt oppmøte, 

med sju babyer på sangstunda.  

 

2. Kort orientering om hva som har skjedd siden sist i diakoniutvalget 

Gunn Heidi orienterte. Skulle hatt møte 19. januar, men det ble utsatt pga. sykdom. Det 

store som ligger foran oss nå, er Fasteaksjonen. Her blir det bøsseaksjon. Avhengig av 

voksne, i tillegg til konfirmantene i menighetene til å bære bøsser tirsdag 19. mars. Gi 

beskjed til kirkekontoret hvis du kan være med, eller kjenner noen som kan.  

 

3. Nytt fra fellesrådet 

Mest arbeid med budsjettet i møtet 21. desember.  

 

4. Utvalgsstrukturen og helhetsplanen 

I møtet 28. november drøftet vi utvalgsstrukturen. Det ble foreslått at oppgavene til noen 

av fagutvalgene kan legges til kirkeutvalgene. Vi spurte også om Gudstjeneste- og 

kirkemusikkutvalget kan være et ad hoc-utvalg som settes i funksjon når det er behov for 

det. Det var enighet om at Diakoniutvalget bør bestå, og at vi skal oppnevne en person 

fra hvert sokn til menighetsbladets redaksjon. Vi konkluderte med at vi ville ta dette opp 

som sak på nyåret. AU skulle ta et møte med aktuelle folk i staben i forkant.  

AU har ennå ikke hatt møte med staben om utvalgsstrukturen. Vi utsetter derfor å fatte 

vedtak om utvalgsstrukturen til et senere møte.  
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Helhetsplanen er et stort dokument, som i tillegg til utvalgsstrukturen, lister opp de 

oppgavene menighetsrådet kan og bør arbeide med. Det forrige menighetsrådet brukte 

helhetsplanen som en handlingsplan, der de satte inn de oppgavene de prioriterte å jobbe 

med de ulike årene i valgperioden. Den ble også en viktig sjekkliste for AU når de planla 

menighetsrådets møter. Helhetsplanen ble rullert hvert år. Siste rullering av helhetsplanen 

2020-2023 følger som vedlegg til innkallingen.  

Finn Yngvar gikk gjennom hovedpunktene i helhetsplanen 2020-2023 for å vise hvordan 

planen er bygd opp, og hvordan den kan brukes. Så kan menighetsrådet i et seinere møte 

bli enige om dette er en type plan vi ønsker å utarbeide og bruke også i inneværende 

periode.   

 
Konklusjon: AU tar et møte med staben. Jens Ola kontakter kirkevergen for å finne dato 
og tidspunkt.  
 

5. Inspirasjonstreff NMS 4. april 

Menighetsrådet er invitert til inspirasjonstreff for det norske misjonsselskap (NMS) i 

Skaugdalen bedehus torsdag 4. april kl. 18. Påmelding innen utgangen av mars.  

 

Konklusjon: Vi tar endelig opptelling av hvem som blir med i februarmøtet. Flere fra 

menighetsrådet var med på tilsvarende møte i 2023. Det var interessant og nyttig. I år 

blir Misjon i hagen et tema. Greta Gravås Aarthun kommer og forteller om sine erfaringer 

fra Levanger. Hvert år åpner hun tunet og hagen sin for «Misjon i hagen» (MIHA) der alle 

pengene går til NMS. Invitasjonen lå ved innkallingen. 

 

6. Frivilligfest 8. februar 

Alle i menighetsrådet har fått invitasjon til frivilligfesten på Fissa misjonshus 8. februar kl. 

18. Husk å sende svar innen 1. februar. 
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ORDINÆRE SAKER 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

01/24 Misjon i hagen  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg positivt til å være med og arrangere Misjon i hagen 

som et prøveprosjekt i 2024.  

2. Prosjektet planlegges av en komite som ledes av Anne Hovstein Furunes. Komiteen har 

også hovedansvaret for gjennomføringen. Fra Rissa felles menighetsråd deltar Beate 

Rønning Vågen og Jens Ola Nyheim i prosjektkomiteen.  

3. Overskuddet fra prosjektet går til Menighetens misjonsprosjekt på Madagaskar.  

4. Prosjektet evalueres i menighetsrådsmøtet 3. juni.   

 

Saksopplysninger 

I menighetsrådsmøtet 28. november var Anne Hovstein Furunes med og orienterte om en idé for 

å skaffe interesse rundt misjonsarbeid og penger til menighetens misjonsprosjekt på Madagaskar. 

Ideen kalles Misjon i hagen, og er et alternativ til julemesse, der salg og utlodning av selbuvotter 

og broderte duker byttes ut med salg av spirende sommerblomster og nyttevekster og andre 

vårlige aktiviteter. Saken ble drøftet i møtet, men det ble ikke fattet noe vedtak. 

NMS på Levanger har arrangert Misjon i hagen i flere år, og har lagt ut stoff om ideen på 

Facebook (Søk på «Misjon i hagen»). Arrangementet kan ha et mangfoldig innhold. Anne er villig 

til å være motoren i en komite på 4-5 personer som kan jobbe videre med dette, hvis 

menighetsrådet stiller seg positivt til ideen. Aktuelt tidspunkt for er slikt arrangement er på 

forsommeren. Lørdag 25. mai ble foreslått som en aktuell dato. Dersom det ikke kommer andre 

forslag, kan Furunes stille sin hage i Øvre Fallet 4 til disposisjon denne dagen. Vi ble enige om å 

ta dette opp som ordinær sak i det første møtet på nyåret.  

AU synes dette høres spennende ut, og vil gjerne bidra til at ideen kan prøves ut i 2024. Det bør 

være med minst en person fra menighetsrådet i komiteen som skal jobbe med prosjektet. Resten 

bør hentes fra folk i menighetene som er interessert i å bidra med planlegging og gjennomføring. 

 

Forslag til vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg positivt til å være med og arrangere Misjon i hagen 

som et prøveprosjekt i 2024.  

2. Prosjektet planlegges av en komite som ledes av Anne Hovstein Furunes. Komiteen har 

også hovedansvaret for gjennomføringen. Fra Rissa felles menighetsråd deltar (navn på 

den eller de som velges) i prosjektkomiteen.  

3. Overskuddet fra prosjektet går til Menighetens misjonsprosjekt på Madagaskar.  

4. Prosjektet evalueres i menighetsrådsmøtet 3. juni.   

 

Menighetsrådets behandling 

Anne Hovstein Furunes tok en gjennomgang av noen ideer for hva en kan fylle en slik dag med. 

Poenget er både å informere om misjonsprosjektet, samle inn penger til prosjektet og lage en 
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hyggelig sosial tilstelning for folk. Beate og Jens Ola sier ja til være med i komiteen, og mange 

andre i rådet vil gjerne være med på selve dagen for å lede aktiviteter og ordne med praktiske 

gjøremål. Det ble foreslått å spørre Frode m/frender om han kan bidra med litt musikk på dagen.  

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  

Anne Hovstein Furunes kaller inn til et møte i komiteen i begynnelsen av februar.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

02/24 Menighetsmøter vinteren 2024  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Menighetsmøtene vinteren 2024 arrangeres etter den planen som går fram av 

saksframlegget.  

2. Menighetsmøtene bør kunngjøres i kirkene, ved oppslag og på sosiale medier seinest to 

uker på forhånd. 

3. Møtene ledes av menighetsrådsmedlemmer og kirkeutvalgsleder(e) i det aktuelle soknet. 

4. Referat fra menighetsmøtene sendes menighetsrådsleder etter at møtet er avholdt.  

 

Saksopplysninger 

Vinteren 2024 skal det arrangeres menighetsmøter for de fire soknene etter følgende 

gudstjenester: 

• Stadsbygd sokn: Stadsbygd kirke 4. februar kl. 11:00.  
• Sør-Stjørna sokn: Ramsvik kirke 4. februar kl. 16:00.  
• Rissa sokn: Rissa kirke 25. februar kl. 19:00.  
• Hasselvika sokn: Hasselvika kirke 3. mars kl. 16:00.  

  

Menighetsrådets arbeidsutvalg foreslår at menighetsmøtene ledes av menighetsrådsmedlemmene 

og kirkeutvalgslederne fra det enkelte sokn. Dette er for å avlaste menighetsrådslederen, men 

like mye for å gjøre menighetsmøtene mer relevante for menigheten, ved at det er deres egne 

representanter som leder ordet.  
  

Det betyr at AU ber  

• Vigdis og Frode om å ta ansvar for menighetsmøtet for Stadsbygd sokn  
• Gunn Heidi, Irene og Oddny om å ta ansvar for menighetsmøtet for Sør-Stjørna sokn  
• Jens Ola, Finn Yngvar, Beate og Solveig om å ta ansvar for menighetsmøtet for Rissa 

sokn  
• Helena og Lena om å ta ansvar for menighetsmøtet for Hasselvika sokn  

På alle møtene vil en av sokneprestene være til stede og bistå med gjennomføringen.  
 

Tema for menighetsmøtet 

1. I menighetsmøtet skal menighetsrådet og kirkeutvalgene orientere menigheten om det 
som har skjedd i soknet i 2023. Menighetsrådets og kirkeutvalgenes årsmeldinger kan 
brukes som huskelapp, men det er viktig at orienteringen ikke blir høytlesning av en 
rapport. Det bør brukes et så muntlig og hverdagslig språk som mulig. Hvis 
blomsterfondets styre er til stede, kan det også orienteres kort om deres arbeid i 2023 
og om planer for 2024. 
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2. De frammøtte skal inviteres til en samtale om saker de ønsker at menighetsrådet, 
kirkeutvalgene og ev. blomsterfondene skal arbeide med i 2024.  

3. Det skal orienteres om innholdet i brosjyren «Bli en støttespiller for barn og unge». 
De frammøtte skal oppmuntres til å bli med på givertjenesten, slik at vi blant annet kan 
fortsette med de aktivitetene som ble startet opp i kirkene i 2022 og 2023 med hjelp av 
tilskudd fra Nidaros såkornfond. Brosjyren deles ut på menighetsmøtet. 

 

Referat fra menighetsmøtet 

Det skal føres et enkelt referat fra menighetsmøtet. Det er særlig viktig at det kommer tydelig 

fram hva menighetsmøtet sier om punkt 2 (hva menighetene ønsker at menighetsrådet, 

kirkeutvalgene og ev. blomsterfondene skal arbeide med i 2024). Referatet fra menighetsmøtet 

sendes til sekretær Finn Yngvar, som sørger for at referatet blir ført inn i den offisielle 

referatmalen, og legges ut på kirkas hjemmeside.  
  

Kunngjøring av menighetsmøtet 

Menighetsmøtene bør kunngjøres både under gudstjenester, på sosiale medier og ved oppslag. 

Finn Yngvar har sendt ut forslag til plakat til alle sokn. Menighetsarbeider Margareth kan bistå 

med å annonsere menighetsmøtene på kirkas hjemmeside og sosiale medier. 

Forslag til vedtak 

1. Menighetsmøtene vinteren 2024 arrangeres etter den planen som går fram av 

saksframlegget.  

2. Menighetsmøtene bør kunngjøres i kirkene, ved oppslag og på sosiale medier seinest to 

uker på forhånd. 

3. Møtene ledes av menighetsrådsmedlemmer og kirkeutvalgsleder(e) i det aktuelle soknet. 

4. Referat fra menighetsmøtene sendes menighetsrådsleder etter at møtet er avholdt.  

 

Menighetsrådets behandling 

Vi gikk gjennom det som bør være innholdet i årets menighetsmøter. Alle sokn har mottatt 

plakater, og de bør settes opp snarest i Stadsbygd og Sør-Stjørna, om det ikke allerede er gjort. 

Alle fikk med seg en bunke med brosjyrer om givertjenesten. Hittil har vi bare fått fire faste 

givere. Det bør finnes minst 100 personer i menighetene som kan tenke seg å gi et fast beløp til 

kirkas arbeid. Hvis 100 mennesker tegner seg for 100 kr per måned til menighetens arbeid for 

barn og unge, vil det utgjøre 120 000 kr per år. Det gir store muligheter for å utvikle arbeidet 

videre, både til konfirmantarbeid, familiearrangementer, barnearbeid med kreative aktiviteter mv. 

Forslaget til vedtak ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

03/24 Godkjenning av plan for offerformål i kirkene i 2024 Gudstjenesteplan med 

offerformål 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd vedtar offerformål i kirkene i 2024 i tråd med forslag lagt 

fram av komiteen som fikk dette oppdraget i forrige møte. 
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Saksopplysninger 

Komiteen som ble oppnevnt til å gå gjennom offersøknader for 2024, har levert sitt forslag til 

offerformål i 2024. Jens Ola og Ingunn presenterer komiteens forslag i møtet. Forslaget er 

vedlagt.  

 

Forslag til vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd vedtar offerformål i kirkene i 2024 i tråd med forslag lagt fram 

av komiteen som fikk dette oppdraget i forrige møte. 

 

Menighetsrådets behandling 

Jens Ola og Ingunn orienterte om hvordan de har tenkt da de satte opp forslaget til ofringer i 

2023. De har kuttet litt ned på antall ofringer til eget arbeid. Forslaget inneholder litt av alt, de 

prøver å fordele ofringer til organisasjoner som har noe av det samme formålet, til hvert sitt år. 

Et eksempel: Stine Sofies Stiftelse, som har søkt, men ikke fått midler i år. Denne stiftelsen 

jobber for en barndom uten vold og overgrep. I 2024 blir det ofringer til VAKE – kirkelig 

ressurssenter mot seksuelle overgrep.  

Det ble stilt spørsmål om hvorfor vi gir midler til Ebenezer-hjemmet i Haifa. Dette er et 

aldershjem for kristne jøder, og der folk fra Stadsbygd og Rissa har jobbet for mange år siden. 

De får offer også i 2023, men Vigdis bes om å lodde stemningen på menighetsmøtet, om det 

fortsatt er meningsfullt å gi til dette formålet i årene som kommer.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

04/24 Regler for bruk av kirkens klokker Utkast til regler 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd godkjenner Regler for bruk av kirkens klokker i Rissa-soknene 

slik de er forelagt.  

2. Menighetsrådet ber kirkevergen om å sørge for at reglene bekjentgjøres på kirkens 

hjemmeside og at alle som har sitt arbeid i kirkene våre, gjøres kjent med reglene.  

3. Ved gudstjenester utenom søndag som er spesielt beregnet på små barn, kan tid for 

sammenringing forkortes vesentlig. Dette føyes inn i del 2 paragraf 5. 

 

Saksopplysninger 

Kirkevergen har bedt menighetsrådet om å godkjenne regler for bruk av kirkens klokker i Rissa-

soknene. Kirkemøtet har i 2015 vedtatt regler for bruk av kirkeklokker i Den norske kirke. I 

paragraf 10 i Kirkemøtets vedtak står at menighetsrådet har ansvar for å registrere lokale 

ringeskikker som går ut over de bestemmelser som er gitt i reglene. Dette gjøres i samråd med 

menighetens ringer/kirketjener, kirkemusiker og prest. Menighetsråd og prost skal se til at 

bestemmelsene blir fulgt i praksis. 

Del 2 – den delen av reglene som handler om lokal ringeskikk, er utarbeidet av de tre 

kirketjenerne i Rissa-soknene. Deres forslag er drøftet i staben før saken ble oversendt til 
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menighetsrådet. Det endelige forslaget som nå legges fram for menighetsrådet, har vært på 

høring hos kirkeverge og kirketjenere, og det er tatt hensyn til deres innspill.  

 

Forslag til vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd godkjenner Regler for bruk av kirkens klokker i Rissa-soknene 

slik de er forelagt.  

2. Menighetsrådet ber kirkevergen om å sørge for at reglene bekjentgjøres på kirkens 

hjemmeside og at alle som har sitt arbeid i kirkene våre, gjøres kjent med reglene.  

 

Menighetsrådets behandling 

Ingunn mente at det bør presiseres i reglene at det i Stadsbygd kirke ikke kan det være kiming 

på pinsedag før gudstjenesten hvis det er konfirmasjon, så lenge de har manuell ringing. Dette 

går egentlig allerede fram av del 2 i omtalen av paragrafene 4 og 3. Vi behøver derfor ikke en 

ytterligere presisering i reglene.  

Ved andre typer gudstjenester utenom søndag, spesielt beregnet på de minste barna, bør man 

være fleksibel i forhold til hvor lenge sammenringingen skal vare. Før gudstjenester med utdeling 

av to-årsbøker, er det sikkert nok med et halvt minutt.  

Med den siste presiseringen ble forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

05/24 Årsmelding 2023 for Rissa felles menighetsråd. Kortversjon Utkast til årsmelding 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Kortversjonen av årsmelding for Rissa felles menighetsråd for 2023 gis en foreløpig 

godkjenning. 

2. Etter hvert som statistikk og årsmeldinger fra kirkeutvalg og kirkelig ansatte er ferdige, og 

det endelige regnskapet foreligger, skal disse legges inn i menighetsrådets årsmelding. 

3. Årsmelding 2023 i fullversjon tas opp til endelig godkjenning i menighetsrådet når alle 

aktuelle dokumenter er ferdigstilt.  

 

Saksopplysninger 

Forslaget til årsmelding for 2023 sendes ut før den er helt ferdig. Årsmeldingen mangler 

årsmeldinger og årsrapporter/tilbakeblikk fra alle kirkeutvalg og fra diakon, kantor, 

menighetspedagog og sokneprester. Etter hvert som disse dokumentene og opplysningene 

foreligger, vil de bli lagt inn bakerst i menighetsrådets årsmelding.  

Den delen av årsmeldingen som omhandler menighetsrådets virke i 2023, er imidlertid så godt 

som ferdigstilt. Det er derfor mulig å fatte et midlertidig vedtak, slik at en kortversjon av 

årsmeldingen kan brukes på menighetsmøtene ute i soknene vinteren 2024. Når det kommer inn 

flere statistikk-opplysninger, vil disse fortløpende legges inn i årsmeldingen. Det endelige 

regnskapsresultatet vil trolig avvike noe fra det som foreligger per i dag, fordi regnskapet ikke er 

ferdig avstemt. 
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Forslag til vedtak 

1. Kortversjonen av årsmelding for Rissa felles menighetsråd for 2023 gis en foreløpig 

godkjenning. 

2. Etter hvert som statistikk og årsmeldinger fra kirkeutvalg og kirkelig ansatte er ferdige, og 

det endelige regnskapet foreligger, skal disse legges inn i menighetsrådets årsmelding. 

3. Årsmelding 2023 i fullversjon tas opp til endelig godkjenning i menighetsrådet når alle 

aktuelle dokumenter er ferdigstilt.  

 

Menighetsrådets behandling 

Finn Yngvar gikk gjennom hovedpunktene i utkastet til årsmelding, og viste spesielt til de 

opplysningene som har kommet inn etter at utkastet ble sendt ut til medlemmene. 

Rådsmedlemmene synes forslaget er mer enn godt nok til å legge kortversjonen fram på 

menighetsmøtene. Regnskapstallene vil trolig tidligst være klare i begynnelsen av mars. For øvrig 

er all kirkestatistikk kommet inn.  

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

06/24 Oppnevning av diakoniutvalg  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Saken utsettes til det førstkommende møtet i menighetsrådet.  

2. Det gamle diakoniutvalget fungerer til nytt diakoniutvalg blir oppnevnt.  

 

Saksopplysninger 

AU har bedt sittende diakoniutvalg om å komme med forslag til medlemmer i diakoniutvalget i 

perioden 2024-2027. Diakoniutvalget har møte 19. januar. Forslag til utvalgsmedlemmer legges 

fram i menighetsrådsmøtet. 

 

Forslag til vedtak 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  

 

Menighetsrådets behandling 

På grunn av sykdom ble det ikke gjennomført noe møte i diakoniutvalget 19. januar. Det 

foreligger derfor ikke noe forslag til nytt utvalg. Lena og Gunn Heidi kan tenke seg å være med 

videre. Det gamle diakoniutvalget fungerer til nytt blir oppnevnt. De bes om å komme med 

forslag til diakoniutvalg til neste møte i menighetsrådet. Det bør være folk fra alle sokn, og helst 

to fra Rissa.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

07/24 Oppnevning av medlemmer til menighetsbladets redaksjon  

 

Menighetsrådets vedtak 

Følgende personer er oppnevnt til å sitte i redaksjonen til menighetsbladet for Indre Fosen: 

• Fra Hasselvika sokn: Kristina Lindgaard 

• Fra Rissa sokn: Knut Inge Blix Furuseth 

• Fra Stadsbygd sokn: Vigdis Schei 

• Fra Sør-Stjørna sokn: Representantene fra Sør-Stjørna oppfordres til å jobbe videre med 

saken og ha med forslag til en ny kandidat innen neste møte.  

 

Saksopplysninger 

I forrige møte i menighetsrådet ble hvert sokn utfordret til å komme med forslag til ett medlem i 

menighetsbladets redaksjon. Fra Rissa har Knut Inge Blix Furuseth sagt jo til å bli med videre. 

Fra Hasselvika har det kommet forslag om at Kristina Lindgaard går inn i redaksjonen. Stadsbygd 

og Sør-Stjørna sokn legger fram sine forslag i møtet. 

 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  

 

Menighetsrådets behandling 

Stadsbygd: Vigdis fortsetter. 

Sør-Stjørna: Har kontaktet alle mulige aktuelle folk, og ikke fått et eneste positivt svar. Marit og 

Gunn Heidi blir med på det første bladet.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

08/24 Oppnevning av styrer i blomsterfond. Hasselvika og Rein  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd oppnevner styrer i blomsterfondene i Hasselvika og Rein kirker, 
slik de ble lagt fram i møtet. Navnene på medlemmene i blomsterfondsstyrene går fram 
av saksframlegget. 

2. De nye styrene for blomsterfondene konstituerer seg selv. 
 

Saksopplysninger 

Da styrene i kirkenes blomsterfond skulle oppnevnes i møtet 28. november, forelå det ennå ikke 

forslag til styremedlemmer til styrene i Rein og Hasselvika blomsterfond. Innen 24. januar er 

planen at det skal foreligge forslag til styremedlemmer for begge disse blomsterfondene, slik at 

menighetsrådet kan fullføre oppnevningen av blomsterfondstyrer.  

 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten forslag til vedtak.  
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Menighetsrådets behandling 

Lena Sofie la fram forslag til styre for Hasselvika blomsterfond:  

Arnulv Bergstrøm, Sissel Schjølberg, Olav P. Haarberg, Helena Sørensen, Lena S. H. Sivertsvik.  

Jens Ola la fram forslag til styre for Rein blomsterfond:  

Grethe Rostad, Jorunn Merethe Fissum Dalen, Lisa Trøen, med vara: Håkon Strand og Morten 

Einan. Asgaut Herje Løwø er villig til gå inn som varamedlem til styret når han går av med 

alderspensjon om ca. et år. Olga Berg blir med som støttespiller i starten. 

Menighetsrådet gikk gjennom navnelistene fra Lena Sofie og Jens Ola og slutter seg enstemmig 

til forslagene.  

Med de fire blomsterfondstyrene som ble oppnevnt i menighetsrådets forrige møte, har vi nå fått 

nye styrer i samtlige blomsterfond:  

 

Fines 

Styre: 

• Beate Rønning Vågen 
• Sonja Forsell 
• Mariann Ørsjødal Hubakk 

Varamedlemmer: 

• Sissel Almeland  
• Kari Sagen 
• Jens Kåre Vågen 

  

Frengen 

• Torger Øvergård, kontaktperson 
• Lisbeth Øvergård 
• Heidi Sjøbakk 
• Ann Britt Dyrendahl 
• Tone A Larsen 
• Asmund Larsen 

  

Hasselvika 

Styre: 

• Arnulv Bergstrøm 

• Sissel Schjølberg 

• Olav P. Haarberg 

Varamedlemmer: 

• Helena Sørensen 

• Lena S. H. Sivertsvik  

 

Indre Stjørna 

Styre med personlig varamedlemmer: 

• Idar Aune, leder; Marit Jansen vara  
• Solveig Øverland, sekretær; Willy Husby, vara 
• Berit Lyngseth, styremedlem; Torbjørg Hubakk, vara  
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Rein 

Styre: 
• Lisa Enebakk  
• Grethe Rostad 
• Jorun Merethe Fissum Dalen  

Varamedlemmer: 
• Morten Einan 
• Håkon Strand  

 

Rissa  

Styre: 

• Kristin Sve Bratseth 
• Turid Finsmyr Grønning 
• Jan Inge Rønning 

Varamedlemmer: 

• Therese Guddingsmo 
• Mona Rønning 

  

Stadsbygd 

Styre: 

• Marit Naustdal Askheim 
• Hilde Grønning Rostad 
• Brit Rønsholm 

Varamedlemmer: 

• Ingunn Fossbakk 
• Frode Askjem 

 


